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Door Bernard Poncé, Moderator.  

 

 

Geachte mevrouw en mevrouw, 

Geachte leden van Trioforum,  

Geachte leden van ons juridisch collectief, 

 

Sinds het begin van de certificatenaffaire heb ik het probleem opgevolgd, zoals alle 

certificaathouders. Eind 2021 heb ik, naar aanleiding van de verschillende maatregelen van de 

directie van Triodos, de zaak van naderbij bekeken aan de hand van de informatie waarover ik 

op dat moment beschikte, terwijl ik mijn vertrouwen behield in een partner die nog steeds 

professioneel was. Vanaf 2022 werden de vragen dringender, en zeker al in april, na mijn 

ontslag door de bank. Deze nieuw herwonnen vrijheid van spreken stelde me in staat om een 

aantal toch al verontrustende kwesties onder de aandacht te brengen, in overeenstemming met 

wat ik in Brussel had aangekondigd toen ik het einde van mijn Triodos-agentschap 

aankondigde: "Ik laat mijn klanten niet in de steek". 

U kent het vervolg, dat de vorm aannam van : 

- het opstellen van (zeer) uitgebreide rapporten, protesten, waarschuwingen, 

voorstellingspakketten en diverse studies  

- de lancering van Trioforum en het schrijven van bijna alle artikelen die het bevat 

- de zoektocht naar een advocaat en de lancering van de collectieve actie 

- perscontacten 

- deelnemen aan verschillende vergaderingen en het organiseren van informatiesessies 

- het beheren van het zeer grote aantal e-mails die u heeft ontvangen als antwoord op uw vele 

vragen (sinds 1/1/2024 zijn er meer dan 1200 inkomende berichten en meer dan 900 

uitgaande berichten geweest!) enz.). 

 

 

 



Het is een groot succes! 

Tot nu toe hebben 540 mensen zich geregistreerd voor het Trioforum en meer dan 400 voor 

de collectieve actie (waarbij veel meer mensen betrokken zijn). Velen van u hebben mij 

gefeliciteerd met deze tomeloze inzet om onze rechten te verdedigen. Dit gebeurt met de steun 

van de leden van het comité (Michel, Patrice en René), die ik nogmaals wil bedanken en met 

wie ik de belangrijkste strategische beslissingen deel. Daarnaast hebben meer dan 110 mensen 

mij vereerd met hun vertrouwen en steun door een donatie te doen, wat betekent dat we nu 

positieve cijfers hebben. Ook ik kan u alleen maar bedanken voor uw feedback. Maar vandaag 

waait er een andere wind. Sinds de 27ste is de juridische machinerie in een stroomversnelling 

gekomen en mijn interventies in de komende maanden zullen ongetwijfeld lichter zijn. Het is 

een beetje zoals onze auto naar de wasstraat brengen. Zodra het voorwiel in de aandrijving zit, 

laat men zich gaan en reageert alleen als er een probleem is. Dit is min of meer wat er gaat 

gebeuren, en aan het einde van deze brief zal ik de verschillende praktische punten 

uiteenzetten met betrekking tot de punten, die u in de eerste plaats aangaan.  

Maar eerst wil ik graag terugkomen op mijn persoonlijke situatie, zonder enige ambivalentie 

of valse bescheidenheid, want de werkelijkheid heeft zijn rauwe kanten die men moet kunnen 

verteren. 

 

Terug naar het normale leven 

Na vele maanden van bijna dagelijkse betrokkenheid bij het verdedigen van uw rechten en om 

u te helpen om de dingen helder te zien, geloof ik dat ik niet alleen mijn belofte van december 

2021 ben nagekomen (en dat zal ik blijven doen), maar dat ik ook een effectieve stootkracht 

heb gecreëerd die hopelijk betekenis en hoop zal brengen. Dit alles is alleen mogelijk geweest 

omdat ik tijd en energie heb vrijgemaakt naast mijn baan als makelaar in duurzame (ethische) 

spaar- en beleggingsproducten. Nu heeft het geen zin om te verbergen dat wat ik op 

vrijwillige basis heb kunnen doen, alleen mogelijk was omdat de activiteit van mijn Ligne 

Bleuekantoor het mogelijk maakte om de nodige inkomsten te genereren. Helaas zijn deze 

inkomsten niet echt gestegen sinds ik geen gevolmachtigde agent van Triodos meer ben. 

Kortom, ik moet de draad weer oppakken en een bedrijf opzetten dat voldoende winstgevend 

is, zonder dat dit excessief moet zijn. 

Om dit te doen, kom ik graag bij u terug om de partners waarmee ik samenwerk en de 

producten die ik verdeel onder de aandacht te brengen. U vindt ze op mijn website 

www.lignebleue.biz. Ik hoop dat een van de voorstellen u zal verleiden als u een mogelijke 

investering overweegt. Als u onder de indruk bent van de verdediging die ik organiseer voor 

certificaathouders, zult u ongetwijfeld begrijpen dat ik dezelfde energie steek in het adviseren 

en verdedigen van de belangen van mijn klanten. In een tijd waarin het verdwijnen van 

persoonlijke service in veel instellingen een opmerkelijk feit is, verdient de service die ik de 

komende maanden probeer op te zetten ongetwijfeld een investering, ik zou het zelf niet beter 

kunnen zeggen. 



Natuurlijk realiseer ik me dat deze oproep ongebruikelijk kan lijken en het is waarschijnlijk 

dat sommige mensen vraagtekens zullen zetten bij het gebruik van de Trioforum nieuwsbrief 

om financiële producten aan te bieden. Helaas, zonder mijn professionele activiteit zou dit 

alles niet bestaan. Als we sponsorreclame op voetbalshirts accepteren, zal men mij vergeven 

dat ik de mijne op de muren van onze vereniging hang. Dit gezegd hebbende, is het tijd om 

naar de nabije toekomst te kijken. 

 

Nunc tempus est interioris intellectus  

Allereerst ga ik een tijdje vrij nemen. Want je mag dan wel een superman zijn, men blijft een 

mens. En ik moet echt wat gaan recupereren. U vindt mijn komende programma in het 

gedeelte 'agenda'. Ik zal het gaandeweg aanvullen, want het is van vitaal belang dat ik goed 

voor mezelf zorg, en zeker voor mijn Ligne Bleueklanten.  

Ten tweede, met betrekking tot de collectieve actie, veranderen de zaken enigszins door het 

uitstel van de pleidooien tot 12 september en de beperking van onze vordering tot één enkele 

groep. In feite laten we de deur open die we op 30 juni dachten te sluiten. Dus iedereen die 

zich nog bij ons wil voegen, kan dat doen. Maar het is duidelijk dat de deadline voor het in 

orde hebben van de dossiers met de advocaat deze keer definitief op 10 september wordt 

gezet. Dit geeft Maître Arnauts 2 dagen om alles te controleren, wat zeer noodzakelijk zal 

zijn. Vervolgens zullen we onze leden mobiliseren voor de Algemene Vergadering van 

Triodos in het 4e kwartaal, om de keuze voor Euronext te valideren. 

Tot slot is het gezien het bovenstaande duidelijk dat onze Trioforum-activiteit zal vertragen. 

De vakantieperiode zal daar ook iets mee te maken hebben. Maakt u zich dus geen zorgen als 

u minder nieuwsbrieven ontvangt of minder artikelen op de site ziet. Ik zal natuurlijk nog 

steeds actief zijn, maar aan een rustiger tempo. Op dezelfde manier zou u op woensdag 3 juli 

de laatste prik van het seizoen aangeboden moeten krijgen, nadat deze een jaar lang is 

toegediend. Voor de aflevering van 2023 zal ik ongetwijfeld een herinneringsboekje maken, 

al was het maar voor mijn eigen plezier. Het zal prachtig staan in de familiearchieven. 

Ik wens u het allerbeste voor uw vakantie en blijf tot uw dienst. 

Hoogachtend, 

 

 

Bernard Poncé, Moderator van Trioforum. 

 

 
Dit document is vertaald door Herman Nachtergaele, die ik bij deze wil bedanken. Alleen de Franse versie is 

echter authentiek. 


